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среда, 13 април 2011 15:57

Београд - Генерални секретар Удружења банака Србије (УБС) Верољуб Дугалић оценио
је данас да је неприхватљиво репрограмирати кредита привреди, по узору на
репрограмирање кредита становништву са грејс периодом од две године  

- Од чега би онда банке живеле то време? То не би било прихватљиво - рекао је он на
конференцији за новинаре.

  

Дугалић је казао да је тешко наћи јединствен концепт за правна лица, јер је свака
компанија другачија и додао да банке већ појединим компанијама репрограмирају,
рефинансирају или одобравају почек - "грејс период".

  

Дугалић је казао да нема ништа спорно у томе да банка физичком лицу одобри кредит
од милион евра, ако има добро обезбеђења.

  

- Волео бих када бих имао могућност да отплаћујем кредит од милион евра - казао је он.

  

Према писању медија, певачица Светлана Ражнатовић је од банке узела кредит од
милион евра да би прикупила укупно 1,5 милиона евра које би, на основу нагодбе са
Тужилаштвом, требало да плати да јој се не би судило.

  

(Бета)
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